
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 17. november 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 197 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 197: 

”Ministeren bedes oplyse, hvorfor der skulle gå et halvt år, fra ministerens departe-

ment blev opmærksom på det, som ministeren i et skriftligt svar til Jysk 

Fy ske Medier kalder ”e  fejl i Su dhedsdatastyrelse ”, og derudover ko e 

en henvendelse fra Jysk Fynske Medier, før ministeriet valgte at informere 

Folketinget om denne fejl i sagen om ændring af regnemetode for overbelægning 

og de afledte konsekvenser i form af afgivelsen af urigtige oplysninger til 

Folketinget ad flere omgange?” 

 

Svar: 

 

Jeg henviser til min besvarelse af spørgsmål nr. 179 (Alm. del), stillet af Folketingets 

Sundheds- og Ældreudvalg den 17. november 2017, om samme emne.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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